- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- a. There will be a Thanksgiving potluck 6-7:15pm, member's slide show
 7:15pm and celebration 7:30pm in the sanctuary this Saturday, please make time & invite people to come.
- 3. If you need to use the facility of the Sanctuary on 11/16 or 11/17, please Contact Mrs. Alice Kao.
- 4. Joint Thanksgiving Sunday Worship is next Sunday at 10am. No Sunday School on 11/18.
- 5. Baptism Class will be held from 10/28 to 11/18, every Sunday morning 9am at room 201. Please talk to Pr. Barber.
- Children: a. Christmas Musical practice from 12:00-1:45 at the children's building today. b. Parents please remind children to practice CD's songs at home. c. Dress code for the Christmas celebration: White shirt with a tie, long skirt or pants.
- 7. We've our Youth Orchestra organized and start to practice since last Sunday. Thanks to God and everyone's participation.
- 8. Early registration for Winter Retreat has passed, and we had 44 people register! If you're still interested in going, it's not too late to sign up. Please see Brian to pick up an application or if you have any questions. The deadline for normal registration is November 11th.
- Church Body: a. please continues pray for Mrs. Judy Su's recover on her right knee. b. Mr. Mrs. Elder Sun flew back to Taiwan with the choir of EFC to visit the EFC churches, please pray for them.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church Of Orange County

11月11日2007年

2445 期

台語 11:00am

● 主日崇拜程序 / Worship ●

English 9:30 AM

Worship & Praise

Prayer

Scripture Reading

Psalms 8

Sermon

Dr. Macchia

"What is Man that You

Are Mindful of Him"

Offering

Announcements

Doxology & Benediction

華語 9:30am

宣召

敬拜

代禱及主禱文

讀經:約8:42-59

證道:陳敏欽牧師

護教系列 2:

耶和華見証人

詩歌回應: # 65

美哉主耶穌

奉獻禱告 歡迎/報告

頌榮/祝禱

型証人 耶和華見証人 禁歌回應:#16

詩歌回應: # 16 美妙主耶穌

奉獻禱告

護教系列 2:

歡迎/報告

官召

獻詩

敬拜讚美

代禱及主禱文

讀經: 約8:42-59

證道:陳敏欽牧師

頌榮/祝禱

佈道年-宣道得人 / The Year Of Evangelism 舉目觀看,收割莊稼 / Behold, The Harvest Is Ready

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff): 陳敏欽(Pr. Chen)、Pr. Gabe Barber

地址(Add.): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部 Taiwanese	華 語 部 Mandarin	英語部	兒童部 Children
9:30	主日學	禮拜	English 禮拜	禮拜
AM	Sunday School	川豆ヶ子 Worship	川豆ヶ干 Worship	Worship
11:00	禮拜	主日學	主日學	主日學
AM	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering				
	主日學 Sunday School			
	18	43	42	33
	禮拜 Worship			
	87 85 9		3	
	全部禮拜人數		Worship Total	270
	經常費 General Fund			
	\$4,536.00	\$4,791.00	\$1,73	36.00
	其他奉獻 Other Offering			
	傳播 / Media	\$1,000.00	愛心 / Love	\$350.00
	宣道 / Mission	\$100.00	感恩 / Thanks	
	上週奉獻共計	Last Week Offering Total		\$12,513.00
	該月累計	Accumulation for the month		\$12,513.00
	該月預算 Budget for the month		\$47,269.23	
今日招待及司會		Today's Ushers & Presiders		今日領詩
	王志成 蔡香美	孫克讓 王冬玲	Justin	台 張秋貴
			Elaine Esther	華 徐聖耀
	呂茂財	陳德明	Hung M. Cheng	鋼琴 洪敏軒
下週招待及司會 Next week's Ushers & Presiders			鋼琴 周芳鴻	
		陳瓊枝	Norman Hannan	値星 邱奕鵬
		黃武永齡		午餐 Lunch
	Andrea Chen	謝榮銘	Karen Wang	今日 詩班
				下週 雅歌
下週証道 Next Week's Preachers				巡邏 Playground
		巴傳道		今日 栗匡理

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【慶祝感恩節晚會】本週六Potluck晚宴 6:00-7:15pm;會友生活照7:15pm於大堂放映。晚會 7:30 pm <u>準時</u>於大堂開始;節目特別精彩,歡迎邀請親朋好友參加。

【大堂練習】a. 今日 12:30-12:50pm: <u>感恩節晚會</u>敬拜團, 12:50-1:15pm: 影音組, 1:15pm: 敬拜舞蹈組。

b. 11/16 星期五晚與 11/17 星期六下午需要使用大堂練習者,請與 淑星姐妹聯絡,以便協調時間,謝謝。

【台華英聯合感恩主日】下主日 11/18 10:00am。沒有主日學。

【受洗班】11/18 感恩節主日將有洗禮,從今日到11/18連續二個主日早上9:00 am 在201室有受洗班課程。預備受洗及正考慮是否受洗者請與牧師或盲道組賴瑞珍長老聯絡。

【兒童部】a. 12:30-1:45pm 在兒童館練習聖誕歌曲。請家長務必在家讓孩子聽CD 練習。 b. 聖誕晚會服裝請穿有領子的白上衣,黑色長褲或長裙。 c. 兒童部辦公室的一盒glue 已找到,若借用請務必歸還原處。

【青少年樂團演奏】感謝神!我們的團隊已組成,並於上週開始練習。請以禱告參與。負責人:楊馥鈺(<u>youngwhojohn@aol.com</u>.)。

【英文部冬令會 】12/28-31,在Pine Summit。已有44位報名。欲參加者仍可與Brian Su 聯絡,11/21報名截止。

【肢體消息】a. 請繼續爲出外教導的顏明誠夫婦代禱。

- b. 請繼續爲黃秋苑姐妹右邊膝蓋手術後的恢復代禱。
- c. 孫瑞利長老夫婦已於上週返台,他們將與台福聖樂團一起巡迴台 福教會,請代禱。